
Zápis ze zasedání Akademického senátu dne 18. 10. 2023, 16:30 

 

Přítomni (členové Akademického senátu): Pavel Neset, Jiřina Bokšová (online), Martin 

Juhas, Martina Beránek, Petr Kasal, Emil Velinov, Vlastimil Braun, Ema Hrubešová, Miroslav 

Landa, Petr Malák, Kryštof Müller 

Hosté: Pavel Mertlík (rektor), Petr Šulc (prorektor) 

 

1. Informace o v souvislosti s posuzováním udělení Institucionální akreditace ŠAVŠ.  

Rektor ŠAVŠ, doc. Mertlík informoval členy akademického senátu o probíhajícím řízení 

Národního akreditačního úřadu ohledně posuzování Institucionální akreditace. Vzhledem k 

doporučením, která vyplynula z jednání s hodnotící skupinou, ŠAVŠ přijala nové opatření 

směřující k získání Institucionální akreditace. ŠAVŠ požádala o přerušení řízení a ke konci října 

2023 poslala NAÚ doplňující a požadované informace. Mimo jiné novými členy Rady pro 

vnitřní hodnocení byli jmenování: prof. Ing. Milan Pospíšil, CSc. (od 1. 1. 2024 rektor VŠCHT 

a předseda Rady Vysokých škol), prof. Ing. Jakub Fischer, Ph.D. (děkan FIS VŠE v Praze), ing. 

Jan Kubíček, Ph.D. (člen Bankovní rady ČNB). Žádost ŠAVŠ o institucionální akreditaci se 

bude projednávat pravděpodobně v lednu 2024. 

 

2. Informace prorektora Mgr. Petra Šulce 

Pan prorektor informoval o zveřejnění evaluace výuky za letní semestr 2022/2023. Evaluace 

byla rozšířená o další aspekty. Celkové výsledky, včetně výsledku za jednotlivé předměty a 

další hodnotící kritéria, které mohli posuzovat studenti prostřednictvím AIS, jsou veřejně 

dostupné studentům a pedagogům. Pan prorektor pozitivně hodnotil počet studentů, kteří se 

evaluace zúčastnili. Evaluace studentů je důležitým prvkem kvality a zpětnou vazbou pro 

vedení školy, garanty studijních programů (specializací), vedoucí kateder a všechny pedagogy. 

 

3. Informace o chybějící veřejně přístupné tiskárně pro studenty na pražské pobočce 

v areálu Ekonomická, Kunratice. 

Akademický senát obdržel prostřednictvím e-mailové pošty podnět studentů z pražské pobočky 

v areálu Ekonomická ohledně chybějící veřejně dostupné tiskárny, která původně byla 

k dispozici. Po stavebních úpravách (studovna) tato možnost není a studenti žádají o její 

opětovnou přístupnost. 

Závěr: Pan prorektor Šulc přislíbil řešení tohoto problému ve spolupráci s VŠE v Praze. 

 

4. Informace předsedy Akademického senátu ve věci delegace zástupců vysokých škol do 

Rady vysokých škol pro funkční období 2024-2026. 

Předseda Akademického senátu Pavel Neset informoval o e-mailu, který obdržel v záležitosti 

delegace zástupců ŠAVŠ do Rady vysokých škol pro funkční období 2024-2026 (funkční 

období současné Rady Vysokých škol končí 31. 12. 2023. Předseda Akademického senátu 

vyzývá členy Akademického senátu, aby zaslali předsedovi AS svoje návrhy na zástupce ŠAVŠ 

do Rady vysokých škol (e-mailem). Minimálně jednoho z Akademické obce (pedagogové) a 

minimálně jednoho z řad studentů. Následně předseda Akademického senátu vyvolá hlasování 

o delegátech do Rady Vysokých škol, kteří budou zastupovat ŠAVŠ v Radě Vysokých škol. 

Závěr: Členové Akademického senátu ŠAVŠ zašlou svoje návrhy (e-mailem) předsedovi 

Akademického senátu (Pavel Neset) do 12. 11. 2023. 

 

5. Podnět studentského senátora Petra Maláka ohledně praktického lékaře pro studenty  

ŠAVŠ v Mladé Boleslavi. 

Student Petr Malák vznesl podnět, zdali by nemohl pro studenty ŠAVŠ být k dispozici 

zastupující praktický lékař v Mladé Boleslavi. Zejména pro studenty, kteří dojíždějí a potřebují 



nutně navštívit praktického lékaře. Senátor Petr Kasal prověří tuto možnost u praktického 

lékaře, který ordinuje pro Škoda Auto, a.s. 

T: příští zasedání AS. Zodpovídá: Petr Kasal 

  

6. Podnět senátora Petra Kasala ohledně možnosti využití sprchy v areálu na Karmeli.  

V areálu Na Karmeli je k dispozici sprcha, ale téměř nikdo o tom neví. Senátor Petr Kasal 

vznesl podnět, zdali neumožnit studentům využívání této sprchy, což by umožnilo například 

dojíždění na kole nebo možnost sportování v době, kdy mají dojíždějící studenti přestávku mezi 

výukou. Senátor Petr Kasal ověří tuto možnost. 

T: příští zasedání AS. Zodpovídá: Petr Kasal 

 

7. Možnosti využití mobilní sítě eduroam na ŠAVŠ. 

Studentská část vznesla návrh, zdali by bylo možnost využívat na ŠAVŠ (areál na Karmeli a 

pražská pobočka Ekonomická) mobilní síť eduroam. Možnost prověří senátor Martin Juhas. 

 

T: příští zasedání AS Zodpovídá: Martin Juhas 

 

8. Podnět studentů ohledně malého počtu tematických okruhů u specializace Řízení 

lidských zdrojů v mezinárodním prostředí (navazující magisterský studijní program). 

Studentská část AS na základě podnětu některých studentů specializace Řízení lidských zdrojů 

v mezinárodním prostředí podala informaci o malém počtu tematických okruhů k DP. Studenti 

vyjádřili obavy, zdali vzhledem k počtu pedagogů na příslušné katedře (Řízení lidských zdrojů) 

bude dostatečná kapacita. AS doporučuje studentům řešit tuto záležitost prostřednictvím 

Kontaktního centra v AIS po uplynutí lhůty pro vypisování témat pedagogy. Následně bude 

celá záležitost adekvátně řešena. Předseda AS prověří další možnosti u prorektora Petra Šulce. 

Nicméně není důvod se znepokojovat, že by studenti specializace neměli možnost vybrat si 

příslušné téma a vedoucího DP. 

T: příští zasedání AS Zodpovídá: Pavel Neset 

 

 

9. Podnět studentů ohledně zahraničních výjezdů v rámci programu Erasmus a 

fungování zahraničního oddělení ŠAVŠ. 

Studentská část AS vznesla podnět ohledně fungování zahraničního oddělení a možnostech 

výjezdu v rámci programu Erasmus. Studentská část na základě podnětů studentů informovala 

o pomalé reakci (v případě dotazů studentů) ze strany Zahraničního oddělení. Vyjádřili také 

nespokojenost ohledně informací o možnostech výjezdu pro studenty (aktualizace těchto 

informací). Akademický senát doporučuje přeformátovat mapu na webových stránkách ŠAVŠ 

(není aktuální a obsahuje „zastaralé“ informace) na přehledný seznam (např. prostřednictvím 

souboru ve formátu xls), který bude obsahovat aktualizovaný seznam možností výjezdu, 

vhodných specializací, kapacity, termínů apod. Předseda Akademického senátu prověří tuto 

možnost u prorektorky pro zahraniční vztahy. 

T: příští zasedání AS. Zodpovídá: Pavel Neset 

 

10. Předseda Akademického senátu navrhuje termín příštího zasedání na 8. 1. 2024 

(Pondělí) od 13:00 (místnost bude upřesněna). 

 

1. 11. 2023 Zapsal: Pavel Neset 


